
 

Storfjord kommune  
Personal- og serviceavdelingen 
 
 

 
 

Møteprotokoll 25. juni 2018 – Råd for eldre og funksjonshemmede 
 

Oppmøte: Ann-Mari Hansidatter, Ann-Olaug Holmeslett, Svein Richardsen 
Forfall: Ilmar Monlund, meldt forfall 25.6. på morgenen 

Susanne Vallesæter meldt forfall, Camilla Leirbakk møter 
Anne-Marie Nilsen meldt forfall, Eeva Randell møter 
Torbjørg Leirbakken meldt forfall, Laila Aronsen kunne ikke møte 

Fra adm./ 
andre 

Lena Nilsen, sekretær, Anne-Lena Dreyer avdelingsleder 
 
Storfjord rådhus, kl. 10.00 –  13.00 
 
Saksliste: 
8/18 – Referatsaker 
9/18 – Uttalelse vedrørende deltakelse i byggekomiteer i Storfjord kommune   
10/18 – Høring: Forslag til planprogram Helhetlig helse- og omsorgsplan 2019-2022 
11/18 – Eventuell uttalelse, utomhusplan omsorgsboliger Skibotn og Hatteng 
12/18 – Uttalelse vedrørende politisk organisering av Råd for eldre og funksjonshemmede 
 
Til sakslista: Svein stilte spørsmål til hvorfor sak 9 og 12 var på sakslista. På forrige møte ønsket  
                     Rådet at disse sakene kom på sakslista på møtet i juni.  
 
Sak 9 ble behandlet etter sak 11.  
 
Det ble tatt opp en ekstrasak: 
13/18 - Eventuell uttalelse, utomhusplan Åsen sykehjem. 
 
Etter ordinært møte var Rådet på befaring på Åsen omsorgssenter. 
 
Svein Richardsen og Camilla Leirbakk skriver under protokollen. 
 
 
Sak 8/18 – Referatsaker 
Behandling: 

- Referat fra møter i andre styrer, råd og utvalg. Bl.a. ble det referert fra fellesmøte i 
Eldrerådene som ble avholdt i Skjervøy. 

- Melding til Stortinget «Leve hele livet, en kvalitetsreform for eldre», fra Helse- og 
omsorgsdepartementet. 

- Innvilgelse av tilskudd kr. 1.552.000,- til kommunalt rusarbeid over statsbudsjettet, fra 
Fylkesmannen i Troms. 

 
Innstilling: 
Sakene er referert. 
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Vedtak: 
Sakene er referert. 
 
 
Sak 9/18 - Uttalelse vedrørende deltakelse i byggekomiteer i Storfjord kommune 
Behandling: 
Forslag fra Svein Richardsen: 
Råd for eldre og funksjonshemmede ber om, og forventer, plass i kommende byggekomiteer som 
berører eldre og funksjonshemmede. 
Forslaget enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Råd for eldre og funksjonshemmede ber om, og forventer, plass i kommende byggekomiteer som 
berører eldre og funksjonshemmede. 
 
 
Sak 10/18 - Høring: Forslag til planprogram Helhetlig helse- og omsorgsplan 2019-2022 
Behandling: 
Avdelingsleder Anne-Lena Dreyer orienterte i saken. 
Råd for eldre og funksjonshemmede kommer med følgende uttalelse til planprogrammet: 
Tillegg til planprogrammet tas med: 
Viktig å tilføye til side 4: Brukermedvirkning, Folketannhelsa er en viktig del, Legge til rette for 
lavterskel tilbud, Trening til alle aldersgrupper. 
Til punkt 4.2 Organisering: En fra Råd for eldre og funksjonshemmede (leder) ønskes tatt med i 
planprosessen. 
 
Bygging av tre barne- og avlastningsboliger: Camilla Leirbakk tas med fra Råd for eldre og 
funksjonshemmede i prosesser om bygging av disse boligene. 
 
Vedtak: 
Avdelingsleder Anne-Lena Dreyer orienterte i saken. 
Råd for eldre og funksjonshemmede kommer med følgende uttalelse til planprogrammet: 
Tillegg til planprogrammet tas med: 
Viktig å tilføye til side 4: Brukermedvirkning, Folketannhelsa er en viktig del, Legge til rette for 
lavterskel tilbud, Trening til alle aldersgrupper. 
Til punkt 4.2 Organisering: En fra Råd for eldre og funksjonshemmede (leder) ønskes tatt med i 
planprosessen. 
 
Bygging av tre barne- og avlastningsboliger: Camilla Leirbakk tas med fra Råd for eldre og 
funksjonshemmede i prosesser om bygging av disse boligene. 
 
Sak 11/18 - Eventuell uttalelse, utomhusplan omsorgsboliger Skibotn og Hatteng 
Behandling: 
Avdelingsleder Anne-Lena Dreyer orienterte i saken. 
Råd for eldre og funksjonshemmede kommer med følgende uttalelse: 
Gangveiene i uteområdet bør ha en minimumsbredde på 2 meter slik at flere kan benytte seg av 
gangveiene samtidig. Eksempelvis i forbindelse med trening/rullator/rullestoler etc. 
Det bør være en felles utebod til utstyr som skal oppbevares, f.eks. gressklipper, utemøbler, 
snefreser og annet felles utstyr.  
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Det bør bygges carport for hver boenhet og eventuelt til tjenestebil.  
Det bør være mulighet for ladding av elbiler. 
 
Vedtak: 
Avdelingsleder Anne-Lena Dreyer orienterte i saken. 
Råd for eldre og funksjonshemmede kommer med følgende uttalelse: 
Gangveiene i uteområdet bør ha en minimumsbredde på 2 meter slik at flere kan benytte seg av 
gangveiene samtidig. Eksempelvis i forbindelse med trening/rullator/rullestoler etc. 
Det bør være en felles utebod til utstyr som skal oppbevares, f.eks. gressklipper, utemøbler, 
snefreser og annet felles utstyr.  
Det bør bygges carport for hver boenhet og eventuelt til tjenestebil.  
Det bør være mulighet for ladding av elbiler. 
 
 
Sak 12/18 - Uttalelse vedrørende politisk organisering av Råd for eldre og funksjonshemmede 
Behandling: 
Saken ble diskutert i møtet. 
Camilla Leirbakk og Svein Richardsen utarbeider et forslag til neste møte i september om saken. 
 
Vedtak: 
Saken ble diskutert i møtet. 
Camilla Leirbakk og Svein Richardsen utarbeider et forslag til neste møte i september om saken. 
 
 
Ekstrasak: 
Sak 13/18 – Eventuell uttalelse, utomhusplan Åsen sykehjem. 
Behandling: 
Anne Rasmussen orienterte i saken. 
Utomhusplan for Åsen omsorgssenter er forelagt Råd for eldre og funksjonshemmede. 
Bemerkning: gangstier må ha en bredde på 2 meter slik at det er plass til 2 rullestoler i bredden.  
Ellers tas planen til orientering. 
 
Vedtak: 
Anne Rasmussen orienterte i saken. 
Utomhusplan for Åsen omsorgssenter er forelagt Råd for eldre og funksjonshemmede. 
Bemerkning: gangstier må ha en bredde på 2 meter slik at det er plass til 2 rullestoler i bredden.  
Ellers tas planen til orientering. 
 
 
Vi bekrefter med underskriftene våre at møteprotokollen er ført i samsvar med det som ble vedtatt på 
møtet. 
 
 
Hatteng, 25. juni 2018 
 
 
 
Svein Richardsen     Camilla Leirbakk


